

CMP/JAN/2025/0007

إعلا<u>ن</u> <u>Announcement</u>

Date	12/01/2025	التاريخ	
Company Name	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة	
Trading Code	GFH	رمز التداول	
Subject	خبر صحفي من مجموعة جي إف إتش المالية Press Release by GFH Financial Group	الموضوع	
Information	تود مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") الإعلان عن استثمارها في إنفينيرجي، أحد الشركات الرائدة في تطوير وتشغيل حلول الطاقة النظيفة، وذلك عبر شراكة مع بلاكستون ضمن قطاع البنية التحتية. لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق. GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") wishes to announce its investment in Invenergy, one of the largest privately-held developer, owner, and operator of clean energy solutions, through investment vehicles managed by Blackstone's infrastructure group. For further details please refer to the attached release.	المعلومة	
Expected Financial Impact	من المتوقع أن ينعكس هذا الإستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للمجموعة ويزيد عوائد المجموعة. عوائد المجموعة. This Investment is expected to reflect positively on the Group's financials and increase the returns for the Group.	الأثر المالي المتوقع	

Name	Mariam Jowhary	مريم جو هري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسيل الاموال	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
gfh 💠		Jack William	
		• /	



جي إف إتش تعلن عن استثمارها في "إنفينيرجي" مع بلاكستون





المنامة- 12 يناير 2025: أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. ("جي إف إتش" او "المجموعة") اليوم عن استثمار ها في إنفينير جي، الشركة الرائدة في تطوير وتشغيل حلول الطاقة النظيفة، وذلك عبر شراكة مع بلاكستون ضمن قطاع البنية التحتية.

تتخذ إنفينيرجي من الولايات المتحدة الأمريكية مقرًا لها وتتمتع بخبرة تمتد لأكثر من عشرين عامًا في تطوير وبناء وإدارة مشاريع الطاقة مثل الرياح والطاقة الشمسية والغاز الطبيعي، بالإضافة إلى مرافق تخزين الطاقة. وقد قامت الشركة حتى الآن بتطوير أكثر من 200 مشروع بطاقة إنتاجية تبلغ 33 جيجاوات في أمريكا الشمالية وأمريكا الجنوبية وأوروبا وآسيا، مستندة في ذلك على قوة عاملة يتجاوز قوامها 2600 موظف وفريق إدارة ذو خبرة واسعة. كما تستثمر الشركة في بنية خطوط النقل الأساسية لربط مراكز الإنتاج بمناطق الطلب المرتفع.

هذا وتسعى مشاريع إنفينيرجي لتوفير طاقة نظيفة وموثوقة وبأسعار معقولة لتلبية الطلب المتزايد على الكهرباء. ويأتي هذا الاستثمار متماشيًا مع رؤية جي إف إتش لمواكبة التحولات في قطاع الطاقة ودعم الأهداف البيئية للولايات المتحدة لعام 2050 والنمو في المشاريع الصناعية الكبرى وتطور الذكاء الاصطناعي.

وبهذه المناسبة، صرح السيد حماد يونس، رئيس إدارة الإستثمار لجي إف إتش، بالقول: "يسرّنا الإعلان عن هذا الاستثمار، بالتماشي مع تركيزنا على الشركات الرائدة في القطاعات التي تتمتع بمعطيات اقتصادية قوية. تمثل شركة إنفينيرجي منصة رائدة للطاقة المتجددة في أمريكا الشمالية، ويسرّنا أن نستثمر في أعمالها من خلال بلاكستون، أكبر مدير أصول في العالم في الاستثمارات البديلة، والتي تتمتع بخبرة واسعة في قطاعات تشمل البنية التحتية والطاقة المتجددة."

وتابع قائلًا: "ينسجم هذا الاستثمار مع تركيزنا على الشركات الرائدة في قطاعات ذات زخم اقتصادي قوي. وتوفر البيئة الاقتصادية في الولايات المتحدة أرضية خصبة للاستثمار في الطاقة المتجددة، مع ضمان تدفقات نقدية مستقرة ومتكررة نتيجة للنمو القوي في وتيرة التطوير وزيادة الطلب على الطاقة المتجددة."

-النهاية-

نبذة حول مجموعة جي إف إتش المالية ش م ب:

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، وإدارة الثروات، والأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا، والمملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.gfh.com.



للمزيد من المعلومات والاستفسارات الإعلامية، الرجاء الاتصال ب:

نوال الناجي مدير أول – قسم العلاقات المؤسسية، مجموعة جي إف إتش المالية

هاتف: 17538538 +973

البريد الإلكتروني: nalnaji@gfh.com

الموقع الإلكتروني: www.gfh.com



GFH Announces Investment Through Blackstone in "Invenergy"



Manama – 12 January 2025: GFH Financial Group B.S.C. ("GFH" or "the Group") today announced an investment in Invenergy, the largest privately-held developer, owner, and operator of clean energy solutions, through investment vehicles managed by Blackstone's infrastructure group.

With headquarters in the U.S., Invenergy has a 20-year track record of responsibly developing, building, owning and operating wind, solar, and natural gas generation projects, and energy storage facilities. To date, Invenergy has developed more than 200 projects and 33 GW of generating capacity in the Americas, Europe, and Asia with over 2600 employees and a deeply experienced management team. The company also invests in transmission lines essential to connecting generation and energy storage capacity, moving power long distances across regions from where it's produced to areas of high demand.

Invenergy projects deliver reliable, affordable clean energy to meet rapidly growing electricity demand. Complementing GFH's thematic focus, this investment benefits from energy transition trends, the U.S.'s 2050 Net Zero targets, industrial megaprojects, and the growth of artificial intelligence.

Commenting, Mr. Hammad Younas, Group Chief Investment Officer of GFH said, "In line with our focus on market-leading businesses in sectors with strong macro tailwinds, we're pleased to announce this investment. Invenergy represents North America's premier renewable energy platform, and we are delighted to be investing in their business through Blackstone, the world's largest asset managers in alternative investments with expertise across sectors including infrastructure and renewable energy."

Further commenting, Mr. Younas added, "In line with our impact investing strategy, Invenergy comes with a high conviction investment theme. The current macro environment in the US creates a favorable backdrop for renewable energy investments, while generating stable and



recurring cash flows stemming from strong growth in development pace and renewables demand."

-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.

GFH Financial Group is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and funds under management exceeding US\$21 billion dollars. The Group's operations are principally focused across the GCC, North Africa and India, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com.

Media Contacts: GFH Financial Group Nawal Al-Naji

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: +973 17538538 Email: nalnaji@gfh.com Website: www.gfh.com